

# 會務報告 Announcements 05-23-2021

1. 年中會員大會將於6月6日舉行，屆時將就會章修訂和提名委員會同工做出決定，並有2020年度的財務報告。若有願意加入教會成為會員的弟兄姐妹，請與牧師長老們聯繫。

A mid-year congregational meeting will be held on June 6. We are going to make decisions on the By-laws amendments and nominating committee members, and to present the financial reports of 2020. If any brother or sister is willing to join our church as a church member, please contact the pastor and elders.

2. 教會的財務報告需要密碼才可查看。若有本教會會員需要密碼的，請發電郵給webteam@marylandgospelchurch.org 提出申請。

It requires a password to review the church financial reports. If any church members need the password, please send an application to webteam@marylandgospelchurch.org.

# 會務報告 Announcements 05-23-2021

3. 就發生在印度的疫情，長執同工們做出如下決定：1) 通過“撒馬利亞救援會”我們教會第一次奉獻\$2,500給在印度的救災行動，奉獻款項從我們教會的“愛心基金”撥出；2) “愛心基金”已開始接受給印度救災的捐款。奉獻支票或網絡奉獻的備註上請註明“愛心基金—印度救災”。特別奉獻的截止日期是5月30日。這段時間所收集到的奉獻將作為我們教會的第二次奉獻。願我們的奉獻能夠幫助在災區的印度人，讓人感受到來自上帝的愛和關顧！

Elder and Deacon Board has made the following decisions concerning the pandemic outbreak in India: 1) Our church will send out the first donation of \$2,500 from the Benevolence Fund through Samaritan's Purse to Indian Pandemic Relief; 2) The Benevolence Fund is open for receiving more donations to Indian Pandemic Relief. Please mark "Benevolence Fund—Indian Pandemic Relief" on the check or in the memo of the online donation. The deadline for this special collection is May 30. We are going to send out a second donation after finishing the collection. May God use our donations to help Indian people in this difficult time, and may the love and caring of God touch people's hearts.

# 會務報告 Announcements 05-23-2021

4. 主日崇拜事工團隊需要更多“主日網絡聚會會場管理”同工。願意參與這項服事的弟兄姐妹請與張龍生弟兄和王衛峰弟兄聯絡。

Sunday worship service team needs more co-workers to be Sunday Service Zoom meeting hosts. If any brothers or sisters are willing to serve in this area, please contact brother Lung Sang Cheung and brother Wayne Wang.

5. 鼓勵兒童參加由加州聖何西市的Almaden Neighborhood 教會舉辦的線上VBS，活動時間為7/19-23下午1-2:30。也歡迎成人和年輕人註冊為幫手。

Children are encouraged to attend an online VBS that is hosted by Almaden Neighborhood Church in San Jose, CA, on 7/19-23, 1:00-2:30pm. Adults and youths are welcome to register as helpers.



Online Vacation Bible School  
@ Almaden Neighborhood Church

# TREASURED

Discovering You're Priceless to God

**Maryland Gospel Church**

Email: [MarylandGospelChurch@gmail.com](mailto:MarylandGospelChurch@gmail.com)

Phone number: 240-449-4502

<http://marylandgospelchurch.org/>

**Schedule:** 7/19-23/2021

10–11:30am PT & 1–2:30pm ET

**Register :**

<https://almadenchurch.org/vbs>

# 會務報告 Announcements 05-23-2021

6. 本週“2-1-1 讀經計劃”：查考雅各書3:1-12；背誦經文是雅各書1:13 “人被試探，不可說：‘我是被神試探’；因為神不能被惡試探，他也不試探人。” 每日閱讀經文是耶利米書39-43章。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: we will study James 3:1-12. Bible memory verse is James 1:13 "When tempted, no one should say, "God is tempting me." For God cannot be tempted by evil, nor does he tempt anyone;" Daily Bible reading: Jeremiah 39-43.